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VĚC JE INSCENOVANÝ PADĚLEK
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NĚMECKO: I když se zdá, že se již kolem tzv. „Koronavýboru,“ který založil

německý právník Reiner Füllmich nic neděje, pravda je opačná. Děje se toho

poměrně hodně, dokonce je stejný výbor založen i v Izraeli, přičemž v

několika dalších zemích se již rozbíhají soudy. Jak zdůrazňuje i Reiner

Füllmich, důkazů je dostatek, stejně jako svědků z řad skutečných,

neuplacených odborníků.

Problém je, že ve většině zemí je zkorumpovaná justice, která nemá zájem případy řešit.

Zatímco v Indii, kde mají velmi negativní zkušenosti jak s Billem Gatesem, tak s WHO, se

soudy již rozběhly a během několika měsíců snad bude vynesen i verdikt, v jiných zemích,

jako například v Německu, Kanadě, Velké Británii nebo JAR byly žaloby neúspěšné.

Lépe řečeno, byly smeteny ze stolu v samém počátku, aniž by se jimi kdokoli zabýval.

Paradox je, že tyto země se nazývají „demokratickými.“ Jenže právě nemožnost zahájit

podobný soudní proces jasně ukazuje, že jde o země nedemokratické, kde je pojem
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„právní stát“ pojmem zcela neznámým.

V novém rozhovoru pro AUF1 reiner Füllmich, právník pracující v Německu a Kalifornii,

našel tvrdá slova proti „svědkům Covidovým“. Dva roky vedl „Corona Committee of

Inquiry“ (Koronavýbor), který založil a se kterým chce po rozhovorech se svědky legálně

bojovat proti „globálnímu Covidovému podvodu“. Jeho hromadné žaloby v Kanadě a Jižní

Africe však dosud selhaly, řekl Füllmich v rozhovoru s moderátorem AUF1 Stefanem

Magnetem. Jeho vytrvalost je však neúnavná.

Füllmich si nebere servítky, ani se nebojí pojmenovat ty, koho považuje za viníky

„Covidového podvodu“, jako „zločince“. Rozhovor je však také o brutální, globální

transformaci světa, kterou globalisté nazývají Velkým resetem nebo 4. průmyslovou

revolucí. Právník je přesvědčen, že přesto pravda zvítězí.

Füllmich překvapuje ve svém úvodním prohlášení, ve kterém říká, že může legálně

dokázat, že celá věc je inscenovaný padělek a vysvětluje své tvrzení na příkladu

PCR testu:

Dokonce i vynálezce PCR testu Kary Mullis řekl, že tento nástroj nemůžete použít pro
diagnostické účely. Ale to je přesně to, na co to tento vysoce pochybný profesor Drosten,
který není ani skutečným profesorem, ani skutečným lékařem, zneužil – pro diagnostické
účely.

Mohl dokázat, že to vedlo k případům počtu infekcí, které by jinak vůbec neexistovaly. V

důsledku toho Světová zdravotnická organizace (WHO) vyhlásila mezinárodní stav

zdravotní nouze. Prostřednictvím těchto PCR testů byla nouzová situace uměle vyvolána,

protože na konci této zdravotní nouze bylo zapotřebí tzv. „očkování,“ které však bylo

plánováno již „od začátku“.

Nikdy to nebylo o „lockdownech“, PCR testy vytáhli jen proto, aby „nám dali důkaz, že je

něco špatně“. Vždy se jednalo pouze o možnosti užívání netestovaných nových „léků“. A k

tomu potřebujete případy, abyste měli mezinárodní stav nouze – a  pak můžete provádět

experimenty na lidech podle těchto fiktivních pravidel WHO, která si nikdo nevybral. To

jsou zločinci v pravém slova smyslu. Doslova Füllmich prohlásil:

To je to, co můžeme dokázat. Můžeme také dokázat, že tzv. očkování nikdy nebylo potřeba.
Nebyla žádná pandemie, která se zde odehrávala. Neříkáme, že neexistuje žádný virus,
určitě je, ale lidský imunitní systém to zvládne. Může to léčit stejně jako u chřipky, můžeme
to také dokázat. Můžeme dokázat, že očkování není ani vzdáleně účinné. Takže: očkování
není nutné, není účinné a je extrémně nebezpečné.

Právník Füllmich řekl AUF1, že chce odhalit jejich zločiny, pak by neměli šanci. Jde o

velký, obtížný projekt, protože mainstream nemá zájem o „důkazy“ vytvořené na základě

svědectví vysoce kvalifikovaných odborníků – a Füllmich je cenzurován sociálními médii.

Pokud umíte dobře německy, pak si můžete celý aktuální rozhovor poslechnout zde.
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Jednání Koronavýboru probíhá každý pátek (vždy v angličtině a němčině). Videa z

jednotlivých zasedání německého „Koronavýboru“ najdete zde, jsou však pouze v němčině

nebo angličtině.
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